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PROJEKT PROTOKÓŁU NR XLIII/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 28 maja 2014 r. 

 

Obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie gości oraz 

Radnych Rady Miejskiej. 

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. 

Przed przystąpieniem do uchwalenia porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Pelka wniósł o wycofanie  

z proponowanego porządku obrad projektu uchwały z pkt. „e)” w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Głogówka. Radny Pelka uzasadnił swój wniosek następująco: 

• pomimo podjęcia szczegółowych działań wyjaśniających Członkom Komisji 

Rewizyjnej nie udało się wypracować jednoznacznego stanowiska, co do 

zasadności skargi, 

• odbyte posiedzenie Komisji Rewizyjnej z udziałem prawomocnego 

przedstawiciela skarżącego dnia 5 maja br., jak również przeprowadzona  

w dniu 21 maja br. wizja lokalna na terenie posesji skarżącego, a następnie 

przeprowadzona analiza zgromadzonych materiałów i podjęta w tym temacie 

dyskusja podczas posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Remontów w dniu 

27 maja nie doprowadziła do rzeczowego rozstrzygnięcia sprawy, 

• na dzień dzisiejszy nie możliwym jest konkretne wskazanie, kiedy i w którym 

miejscu zostały popełnione błędy, których Komisja Rewizyjna dopatruje się po 

obu stronach, 

• w związku z zawiłością i szczególnie skomplikowanym charakterem sprawy 

konieczne jest podjęcie dalszych czynności wyjaśniających i wydłużenie 

terminu załatwienia skargi nr 2/2014.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w toku prowadzonego postępowania, 

ze strony Burmistrza Głogówka padła deklaracja o możliwości polubownego załatwienia 

sprawy. 
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Wobec braku uwag do powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku odczytał 

znowelizowany Porządek obrad: 

1.  Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XLII sesji RM. 

2.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3.  Przyjęcie „Informacji nt. przygotowania obiektów sportowych do sezonu letniego”. 

4.  Przyjęcie „Informacji w sprawie nadzór, utrzymania i stanu placów zabaw w Gminie 

Głogówek”. 

5.  Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 r., 

b) Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, 

c) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

- Projekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 r., 

d) Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego, 

e) Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Głogówka, 

f) Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym wniosku, 

- Projekt Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Głogówka z tytułu 

budżetu za 2013 r.  

6.  Zapytania Radnych - interpelacje. 

7.  Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków,  

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek, 

d) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Rzepcze i miasta 

Głogówka. 

8.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

9.  Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

10. Zakończenie XLIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XLII Sesji 

Rady Miejskiej był dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Zapytał o ewentualne 

uwagi do jego treści.  

Radny Mieczysław Hołówko wskazał, że w treści protokołu powinien znaleźć się 

zapisek odnośnie złożonych przez Radnych interpelacji na piśmie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół zostanie uzupełniony o tą 

informację, natomiast złożone wnioski zostaną załączone do protokołu. 

Wobec ich braku dalszych zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie  

i przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał „Informacji nt. przygotowania obiektów 

sportowych do sezonu letniego”. W związku z brakiem uwag materiał został przyjęty do 

wiadomości. 

 

Ad 4. 

Wobec braku uwag „Informacja w sprawie nadzoru, utrzymania i stanu placów zabaw 

w Gminie Głogówek” została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad 5.  

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku przystąpił do 

przeprowadzenia procedury absolutoryjnej.  

Przywołał sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 r., po czym zapoznał Radnych z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu. Następnie przedstawił sprawozdanie 

finansowe gminy Głogówek. W związku z brakiem zastrzeżeń po w/w sprawozdań 

przystąpiono do głosowania nad projektem Uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 r. 

Wynik głosowania: 

13 za/ 0 przeciw/ 2 wstrzymało się. 
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Kolejno Przewodniczący przywołał Informacje o stanie mienia komunalnego oraz 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Głogówka, po 

czy zapoznał obecnych z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat  

w/w wniosku.  

Przystąpiono do głosowania nad projektem Uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Głogówka z tytułu wykonania budżetu za 2013 r.  

Wynik głosowania: 

11 za/ 0 przeciw/ 4 wstrzymało się. 

 

Ad 6.  

Radna Gabriela Nizińska: 

• zwróciła się z zapytaniem, gdzie zdaniem Burmistrza „przeciętny Kowalski” ma udać 

się na „niedzielna rekreacje.” Wskazała, że park jest zaniedbany podobnie jak 

Oszynka. Natomiast alejki dębowe prowadzące nad Osobłogę są zarośnięte. 

Drewniany most prowadzący do leśnik jest w złym stanie technicznym. Radna 

wyraziła opinię, że tereny zielone i rekreacyjne są skrajnie zaniedbane. Podała, że jest 

chętna osoba, która na własny koszt chciałaby wyremontować „chatkę Baby Jagi” 

obecnie znajdującą sie w opłakanym stanie, 

• następnie zapytała czy zostały podjęte rozmowy odnośnie usytuowania przejścia dla 

pieszych na ul. szkolnej, 

• zostały połamane drzewa na ulicy równoległej do torów, 

• mieszkańcy ul. Fabrycznej oraz części Winiar wnioskują o stworzenie małego placu 

rekreacyjnego obok Zespołu Szkół.  

Radny Mieczysław Hołówko poinformował, że w tym miejscu są ustawione ławki, trawa jest 

wykoszona, a skwer ten służy, jako miejsce spotkań. Radna Nizińska podziękowała, za 

wyjaśnienie. 

 

Radny Andrzej Wawer: 

• w imieniu Rady Rodziców Oddziału Przedszkolnego na Oraczach poprosił  

o zadaszenie mocno nasłonecznionej piaskownicy, 

• mieszkańcy ul. Kościuszki proszą o ustawienie koszy w okolicy Publicznego 

Gimnazjum Nr 1 w Głogówku. 

 

Radna Barbara Grzegorczyk zwróciła uwagę na zaniedbane posesji na terenie miasta. 

Zaproponowała, by podjąć wewnętrzna uchwałę, celem zdyscyplinowania właścicieli 
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nieruchomości do uporządkowania swoich posesji. Wskazała, że teren wokół jednej  

z miejscowych „Biedronek” jest zaniedbany i zaśmiecony.  

 

Radny Mieczysław Hołówko: 

• zwrócił się o dopilnowanie i definitywne załatwienie sprawy dostawy kubłów na 

śmieci do posesji, na których prowadzona jest działalność gospodarcza, 

• mieszkańcy ul. Dworcowej 20 dopytują, kiedy będą mogli nabyć zajmowane 

mieszkania, 

• mieszkańcy ul. Św. Anny chcieliby wiedzieć, na kiedy jest przewidziana realizacji 

budowy placu zabaw. 

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zgłosiła, że ostatnie deszcze, poraz kolejny 

spowodowały całkowite zalanie drogi z Dzierżysławic do Racławic Śląskich. Doszło w tym 

miejscu do wypadku drogowego, podczas którego dachował samochód. Jest to droga 

powiatowa. Wicestarosta Skiba dwa lata temu obiecał, że zostaną zabezpieczone pieniądze na 

odkopanie rowów. Poprosiła o monitowanie w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• uznał za niesprawiedliwy podział środków w ramach dotacji na sfinansowanie prac 

remontowych i konserwatorskich przydzielonych przez powołaną komisję; 

• zapytał, dlaczego pojazdy ZMK stoją pod „gołym niebem”, 

• wskazał na fatalny stan drogi z Mionowa do Wierzchu, poprosił o zasypanie dziur 

tłuczniem. 

 

Radny Joachim Janik zapytał czy znajdą się środki na wykonie dokumentacji kanalizacji na 

Oraczach. 

Burmistrz odpowiedział, że dokumentacja zostanie wykonana z puli środków bieżących.  

 

Radna Róża Zgorzelska zgłosiła uwagi do udzielonych odpowiedzi na piśmie ze złożonych 

na sesji kwietniowej interpelacji. Wskazała, że odpowiedź z pkt 1 jest niekompletna  

i poprosiła o udostępnienie zarządzenia dot. emisji obligacji komunalnych oraz opinii RIO. 

 Następnie odniosła się do odpowiedzi z pkt 2. Podała, że wskazanym jest by 

Burmistrz poinformował Radnych, co do zamiarów związanych z zamkiem. Zapytała, na 

jakim etapie są rozmowy, kto jest tym zainteresowany i jakie są koncepcje prac.  



 6 

 Radna poinformowała, że jest zadowolona jedynie z odpowiedzi dot. diet. Zapytała,  

w jaki sposób została uzupełnione luka w budżecie w związku z brakiem wpłaty dwóch 

Radnych i jakie były koszty postępowania sądowego.  

 Zastępca Burmistrza Barbara Wróbel odpowiedziała, że koszty postępowania 

sądowego zostały pokryte przez skarżących.  

 Wobec powyższego Radna Zgorzelska zapytała, co z dietami, które zostały zwrócone. 

Zauważyła, że nie chodzi tu o pieniądze, a o zasady. Stwierdziła, że: „Burmistrz zrobił z nas 

wtedy złodziejów”, że „nabraliśmy” niesłusznie pieniądze.  

 Burmistrz zwracając się do Przewodniczącego Rady Miejskiej poprosił o odebranie 

głosu Radnej, która pomimo otrzymania wyczerpującej i jasnej odpowiedzi w tej kwestii, 

dalej drąży temat. Podał, że są dwa stanowiska: RIO, które mówi, że należy oddać pieniądze 

oraz sądu, który postanowił, że nie ma takiej konieczności. Burmistrz podkreślił, że nigdy nie 

nazwał Radnych „złodziejami” i zażądał przeprosin od Radnej Zgorzelskiej.  

 Radna Zgorzelska podała, że Burmistrz w „mediach wyraził się, że nabrali Radni 

pieniądze to niech oddaj i o to mamy żal”.  

Burmistrz poprosił o udowodnienie powyższych zarzutów. Stwierdził, że nie pozwoli 

się dłużej obrażać i skieruje sprawę do sądu.  

Radna Róża Zgorzelska uznała sprawę diet za ostatecznie zamkniętą.    

 Radny Andrzej Wawer włączając się do dyskusji zapytał, dlaczego Radna nie 

poruszyła tego tematu podczas posiedzeń komisji.  

 Radna Zgorzelska odpowiedziała, że ze względu na to, iż na komisji jest traktowana 

przez Burmistrza lekceważąco. Osobiście także wolałaby załatwić ten temat w mniejszym 

gronie.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku przerwał powyższą polemikę  

i zaapelował o trzymanie się porządku obrad. Następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu 

Rady Miejskiej. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak odnosząc się do powyższego potwierdził, że prasa 

szeroko pisała na temat „nabranych” przez Radnych pieniędzy. Stwierdził, że najbardziej 

ubolewa nad faktem, że po spotkaniu w temacie zwrotu diet w gabinecie Burmistrza, jeszcze 

tego samego dnia do domu dostarczone mu zostało wezwanie do zapłaty, której należało 

dokonać w ciągu siedmiu dni.  
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Radny Norbert Burczyk zgłosił, że w obliczu ostatniego zdarzenia, a mianowicie 

przewróconego na samochód osobowy drzewa na pl. Wolności konieczny jest systematyczny 

przegląd drzew i dokonywanie regularnych przycinek gałęzi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił, że w wyniku ostatnich opadów deszczu, przez 

wzgląd na rozjeżdżone pobocze doszło po raz kolejny do podtopienie posesji numer 94 we 

Wróblinie. Pomimo zgłoszenia niniejszej interpelacji dwa lata temu nic w tej sprawie się nie 

zmieniło. Przewodniczący nadmienił, że jest to droga powiatowa. 

   

Radna Gabriela Nizińska w imieniu mieszkańca Głogówka poprosiła o zajęcie się sprawą 

powalonego drzewa od strony ul. Fabrycznej do Młynówki.   

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

b) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Radna Róża Zgorzelska zgłosiła, że na minionej Komisji Budżetowej zgłaszała 

wniosek o udostępnienie protokołu Komisji, która przyznawała środki na sfinansowanie w/w 

prac. Do Radnych trafiła tabela wskazująca, jaką kwotę dana parafia otrzyma, natomiast 

protokół nie został dostarczony. Radna zastanawiała się na podstawie, jakich kryteriów były 

przyznawane środki.  

 Burmistrz odpowiedział, że w przypadku Biedrzychowic złożony przez proboszcza 

wniosek był nie kompletny i Komisja czeka na jego uzupełnienie. 

 Radna Zgorzelska odparła, że nie reprezentuje proboszcza.   

 Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak poinformował, że Parafia Wierzch 

wnioskowała o 10 tys. a otrzymała jedynie 5 tys. Stwierdził, że środki zostały podzielone 

niesprawiedliwie.  

 Radny Mieczysław Hołówko zwrócił uwagę na błąd techniczny w tabeli zestawienia 

wniosków o przyznanie dotacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały, a następnie przystąpiono do 

głosowania, którego wynik przedstawiał sie następująco:  



 8 

14 za / 1 przeciw / 0 wstrzymało się; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

d) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Głogówka, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

 Przed ogłoszeniem przerwy Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku  

w związku z interpelacją Radnej Róży Zgorzelskiej, złożonej na piśmie na sesji poprzedniej 

dotyczącej zwrotu diet przez Radnych, poprosił o opinię Radcę Prawnego.  

 Radna Prawny Leszek Dulęba wyjaśnił, co następuje: 

Sprawa dotyczyła wypłaty Radnym diet w wysokości przekraczającej maksymalne, ustawowe 

ich wartości. W wyniku kontroli RIO i ich zaleceń, Burmistrz Głogówka wezwał Radnych do 

zwrotu nadpłaconych diet. Na podstawie tego wezwania większość Radnych dokonała zwrotu 

nadpłaconych diet, a w kilku przypadkach zwrócono się do Gminy o rozłożenie na raty.  

W dwóch przypadkach roszczenie Gminy zostało uznane przez Radnych w wyniku sądowego 

rozstrzygnięcia sprawy. Wysokość zwróconych diet wyniosła łącznie 16.922,13 złotych.  

W dwóch przypadkach po apelacji tych Radnych – Sąd Okręgowy w Opolu zmienił 

wyrok Sądu Rejonowego w Prudniku i oddalił w całości powództwo Gminy o zwrot 

nadpłaconych diet. Sąd Okręgowy powołał się przy tym na fakt, iż pozwani korzystając  

z nadpłaconych diet nie liczyli się wcześniej z koniecznością ich zwrotu, zatem mogli te 

nadpłacone środki zużyć. Wyrok Sądu Okręgowego w Opolu – jego uzasadnienie stanowi, iż 

Gmina nie mogła skutecznie domagać się zwrotu nienależnego świadczenia, skoro zostało 

ono - wedle zarzutu pozwanych zużytych na bieżące potrzeby. Ponadto Sąd zwrócił uwagę, iż 

w sprawie nie budziło wątpliwości, że strona powodowa – Gmina na podstawie uchwały, 

której regulacje stały w sprzeczności z obowiązującym prawem, będąc błędnie przekonana  

o swoim obowiązku świadczenia w wymiarze wynikającym z uchwały (o dietach) spełniła 

świadczenie, podczas gdy w świetle ustawowo określonego maksimum diet, uczyniła to  

w wymiarze większym aniżeli była do tego zobowiązana. 

W rezultacie, wyrok apelacji – korzystny dla pozwanych jest prawomocny i stąd też 

niewzruszalny. W zakresie pozostałych osób, działając zgodnie z prawem zwróciły 

nadpłacone diety, co należy zakwalifikować, jako zwrot świadczenia nienależnego. Zwraca 
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szczególną uwagę fakt, iż ta grupa Radnych oddała dobrowolnie nadpłacone diety. Z tych też 

względów sprawa w tym zakresie jest także zakończona. Z oczywistych względów 

ewentualny „zwrot” wpłat jest prawnie niedopuszczalny.  

 

W związku z powyższą wypowiedzią Radny Joachim Janik wskazał, że Radnym nie 

chodzi o to, że konieczny był zwrot pieniędzy, ale o to, że nikt nie chce przyznać się do winy. 

Stwierdził, że mylić się jest rzeczą ludzką, natomiast w tym przypadku wszyscy umywają 

ręce, a tymczasem diety zostały niesłusznie wypłacone, a nie jak się powszechnie mówi 

niesłusznie pobrane. Radny Janik wyraził swoje rozżalenie tym stanem rzeczy.  

Radca Prawny Leszek Dulęba podał, że zawiódł system naliczania diet. Nie został 

ustalony górny limit miesięczny i w przypadku, gdy miały miejsce 2 sesje w jednym 

miesiącu, doszło do wypłacenia zawyżonej kwoty pieniędzy. 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak podał, że utożsamia się z wypowiedzią 

Radnego Janika. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę.  

 

Ad 8.  

 Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, Burmistrz 

odpowiedział na interpelacje zgłoszone na sesji bieżącej: 

Radnej Gabrieli Nizińskiej: 

• dot. spędzania aktywnie wolnego czasu Burmistrz odpowiedział, że wedle upodobań 

każdy mieszkaniec może znaleźć coś dla siebie. I tak na przykład w minioną niedzielę 

odbyły się zawody sportowo – pożarnicze w Mochowie, jest wiele miejsc do 

spacerów jak również jazdy na rowerze. Ponadto można korzystać z obiektów 

sportowych jak również uczestniczyć w rozmaitych wernisażach organizowanych  

w „Baszcie”. W parku natomiast miał miejsce „Jarmark św. Jerzego”,  

• Burmistrz poinformował, że przy okazji malowania pasów „przejścia dla pieszych” 

na Rynku, takowe zostaną także wykonane na ul. Szkolnej, 

• nie miał wiedzy w sprawie połamanych drzewek na ul. Kolejowej, 

• poinformował, że plac zabaw powstanie przy ul. św. Anny. 

Radnego Andrzeja Wawra: 

• w sprawie zadaszenia piaskownicy w przedszkolu – zaproponował, by Dyrektor 

MGOK wypożyczył jeden z dostępnych namiotów, 

• zostanie ustawiony kosz na śmieci w okolicy Gimnazjum. 
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Radnej Barbary Grzegorczyk: 

wyjaśnił, że z ramienia Urzędu nie rzadko wysyłane są pisma do różnych podmiotów 

gospodarczych czy też osób prywatnych z prośbą o uporządkowanie terenu czy obejścia. 

Jakkolwiek nie ma konkretnego prawnego przepisu by obligatoryjnie wyegzekwować od 

właściciela posesji zachowania porządku.  

 

Radnego Mieczysława Hołówko: 

• zostanie zbadana sprawa dot. niedostarczenia kubłów na śmieci, 

• rozeznana także zostanie kwestia wstrzymania procedury sprzedaży mieszkań na  

ul. Dworcowej 20, 

• wykonanie placu zabaw na ul św. Anny planuje się w miesiącach czerwiec – lipiec. 

 

Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby – zgłoszona interpelacja będzie monitowana  

w Zarządu Dróg Powiatowych w Prudniku.  

 

Radny Norbert Burczyk – są przeprowadzane przeglądy drzew, natomiast przywołane przez 

Radnego powalone drzewo na samochód było spowodowane przez wichurę. Było to 

zdarzenie losowe, trudne do przewidzenia.  

 

Wiceprzewodniczącego Władysława Kuzaka: 

• Burmistrz wskazał, że zarówno od Dyrektorki ZMK jak i pracowników tego zakładu 

dotychczas nie było żadnych sygnałów, jakoby konieczne było wykonanie zadaszenia, 

• wykonanie łatania dziur w drodze z Mionowa do Wierzchu zostanie wykonane po 

ogłoszeniu i rozstrzygnięciu przetargu. 

 

Radnej Gabrieli Nizińskiej – sprawa powalonego drzewa do Młynówki zostanie przekazana 

do „WZIRu”. 

 

Radna Róża Zgorzelska wniosła by w treści protokołu znalazł się zapis, o braku odpowiedzi 

na złożone przez nią interpelacje na sesji bieżącej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał także o swojej interpelacji.  
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Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak przedstawił swoją opinię na temat udziału 

mieszkańca Głogówka w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Wskazał, że 

w przypadku dalszych wizyt, głos powinien być udzielany gościom na samym końcu.  

Radny Andrzej Wawer odnosząc się do powyższego uznał, że poruszone sprawy albo 

są w realizacji, albo były już podejmowane. 

Radna Gabriela Nizińska poinformowała, że część poruszonych interpelacji zostało 

zgłoszonych na wniosek owego mieszkańca. Dodała, że kolejną sprawą, którą chciała 

poruszyć są łuszczące się płyty na chodniku na ul. Zamkowej. Poddała w powątpienie jakość 

materiału, z którego chodnik został wykonany.  

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do odbytego przed sesją spotkania  

z Naczelnikiem Wydziału Dokumentacji GDDKiA oddział Opole Panem Marcinem 

Bronkiewiczem, w sprawie obwodnicy Głogówka. Spotkanie zostało zorganizowane przez 

Burmistrza Głogówka, a uczestniczyli w nim zainteresowani Radni. Do rąk przedstawiciela 

Komitetu na Rzecz Budowy Obwodnicy także zostało dostarczone zaproszenie na w/w 

spotkanie, niestety nikt z Komitetu nie wziął w nim udziału, nad czym Radni bardzo 

ubolewają. Szczególnie w kontekście złożonego przez Komitet projektu uchwały, w sprawie 

wyrażenia poparcia dla budowy obwodnicy. 

 

Radny Mariusz Wdowikowski wniósł, by w zgłaszane na sesji interpelacje Radnych 

nie trafiały do „Życia Głogówka”.  

Radny Mieczysław Hołówko nie zgodził sie z powyższym. Zaapelował jedynie do 

rozsądku Radnych, by ci warzyli słowa, a na sesji zgłaszali jedynie kompetentne interpelacje. 

 

Radna Gabriela Nizińska zastanawiała się czy Burmistrz płaci za zamieszczane  

w „Życiu Głogówka” ogłoszenia. 

Burmistrz odpowiedział, że pod zamieszczanymi informacje podpisuje się Burmistrz 

Głogówka, a nie osoba prywatna.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zgłosiła potrzebę uporządkowania 

numeracji posesji na ul. Bończyka. Wskazała, że dwa ostatnie domy należące do tej ulicy 

znajdują się już w Starych Kotkowicach. Stwarza to duże problemy techniczne w przypadku 

poszukiwań tych posesji przez kurierów, listonoszy, nowego odbiorcy śmieci czy też podczas 

głosowania w wyborach, gdyż mieszkańcy ci są przypisani do obwodu mieszczącego się  
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w Straży Pożarnej w Głogówku. Może też dojść do sytuacji, w której karetka pogotowia nie 

zdoła odnaleźć na czas tych adresów. Wniosła by uporządkować tą sprawę i przyłączyć 

posesje do terenu Starych Kotkowic.   

 

W związku z brakiem dalszych interpelacji Przewodniczący Rady Miejskiej  

Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XLIII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
 
 
PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

     W GŁOGÓWKU 
 Małgorzata Wolf                   

     Krzysztof Barton 
 


